
Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Leosalle 6/ 2007.  
 
Afbud fra Ellen Raahede og Birger Jensen. 
 

1) Referat fra stiftende generalforsamling godkendt. 
2) Ajourførte vedtægter godkendt. Renskrives af Christina. 
3) Referat fra bestyrelsesmøde 12/12 06 godkendt. Obs. fejl i Hennings e-mail-

adresse , stengaard er kun med et e. 
4) Hvervning af medlemmer: Bankkonto er oprettet. Papirer til banken 

underskrives. Hvervning af medlemmer efter liste. Der indbydes til 
Generalforsamling, sammen med indbydelse udsendes pressemeddelelse og 
brev til tegning af medlemskab. Beløbet på 100 kr. kan betales på netbank eller 
på Generalforsamlingen. 

5) Hjemmesiden: www. Leosalle.dk 
6) Arbejdsopgaver: Vi tager kontakt til Raahede for at høre hvad han kan bidrage 

med iht. Tidligere undersøgelser vedr. trafikken på Leosalle. 
7) Pressemeddelelsen er lavet og sendt ud til Jyske Vestkysten, Ugeavisen 

Tønder, Digeposten og Skærbæk Avisen. 
8) Generalforsamling d.13.marts 2007.  

Der vælges ingen nye medlemmer til bestyrelsen i år, men i 2009 vælges 3 nye 
medlemmer inkl. Formanden, i 2010 vælges ligeledes 3 nye medlemmer. 
Suppleanter og revisor på valg hvert år. 
Lotte hører om vi kan være i Medborgerhuset. Lars Nauheimer foreslås som 
dirigent. Vi undersøger om det kan lade sig gøre med indlæg til 
Generalforsamlingen v/ Ingolf Haase om huse på Leosalle og arkitekt Janne 
Berg Pedersen om Leosalle’s huse nu. 

 
9) Evt.  

I vores lokalplan står der: ” der bør ikke bygges i forhaven”. I hht. Ny 
bebyggelse lavet i forhave på Leosalle undersøges det hvordan vi kan ændre 
denne formulering til: ”der må ikke bygges i i forhaven”.Janne Berg Pedersen 
høres vedr. dette og vi tager det op igen på senere bestyrelsesmøde. 
 
Kabel TV- Det udsendte lidt ”ugennemsigtigt” 
 
Ved indgangen til Leosalle fra Kongevej stort svineri med affald mm. 
Henning vil lave brev til Kommunen vedr. dette. 
 


